
PRECS MARÇ 2017 
1.- Amb espant vam observar el cartell commemoratiu de la Setmana de la Dona 
organitzada per la sra Algarra com a responsable de la Regidoria d’Igualtat i de la Dona 
d’este Ajuntament. 
Espant per ser suaus amb la valoració. El mateix espant que ens han transmès les 
moltíssimes persones que, a hores d’ara, han tingut la possibilitat de veure el cartell 
gràcies a la seua difusió per les xarxes socials.  Setmana de la Dona que, per cert, òbvia 
el valencià a l’hora de difondre la seua programació què, tot siga dit, al nostre parer 
també deixa molt que desitjar.  Sra Algarra, Novelda no es mereix ni esta programació 
ni, molt menys, eixe cartell anunciador. Molts aspectes de la vida tenen la seua 
estètica i la lluita per les igualtats entre hòmens i dones també. Vosté donant el vist i 
plau a eixe cartell va en contra de qualsevol estètica acceptable associada a les lluites 
per les igualtats. 
Associar a les dones les flors en eixa mena de brodat de punt de creu significa 
retrotraure’s als temps més obscurs de la història en què les desigualtats i el paper 
secundari i servil de les dones es volia fer passar com a llei natural i divina. No sabem 
que vol celebrar vosté però el que se celebra el mes de març per tot el món no és el 
que vosté sembla voler celebrar. O el món està equivocat o ho està vosté, sra Algarra. 
Inclús el seu partit ha anat adaptant-se als nous temps i abandonant certs 
plantejaments políticament incorrectes en una societat democràtica del segle XXI. 
Vosté s’ha quedat a la cua de la cua. Un assessorament per part del seu partit no li 
vindria mal. Ser la responsable d’Igualtat i Dona d’este Ajuntament comporta unes 
actituds que, sincerament, esperem que vosté puga arribar a alcançar i a assumir. És 
per això que li PREGUEM a la Sra  regidora d’Igualtat i de la Dona que retire el cartell 
anunciador de la Setmana de la Dona i no torne a fer passar a este Ajuntament per una 
situació tan vergonyosa com la que vosté ha propiciat. 
 
2.- Venim reclamant des de sempre i en concret també des de principi de legislatura 
que les accions que afavoreixen la normalització lingüística no es poden reduir a les de 
la Regidoria de Normalització i han de vindre de la col·laboració de totes les Regidories 
assumint els Equips de Govern objectius comuns. Ni ho vam aconseguir amb l’anterior 
Equip de Govern ni pinten molt bé les coses amb l’actual. 
Exemples n’hi ha molts i un d’ells podria ser la falta de sensibilitat devers la nostra 
llengua a l’hora d’organitzar les distintes rutes guiades turístiques que venen fent-se a 
Novelda o, el que seria més fàcil, utilitzar el valencià en campanyes com la de, per a 
vostès, “lo que nos distingue”. És per això que li preguem al Sr Sepulcre, com a 
responsable de l’àrea de Turisme que tinga en compte aquestes consideracions a 
l’hora de programar les seues activitats complint, de  pas, al què està obligat pel 
Reglament de Normalització Lingüística d’este Ajuntament no siga cas que al final 
resulte que “lo que nos distingue” es que sent un poble valencià vostès ho fan tot en 
castellà. 
 
3.- Després de les desafortunades declaración del Sr. Moreno durant el debat de la 
prórroga de la contracta de replega de brossa on ha qualificat als membres de la 
oposició (entenem) com a gent que parla sense tindre ni idea, li preguem al Sr. Moreno 
retire les seues paraules i demane disculpes en ares de mantindré uns nivells mínims 
d´educació en este plenari. 


